#### **Frequently Asked Questions**

### What is "Chimera S&P Germany UCITS ETF –

#### Share Class D - Income"?

- a. The Chimera S&P Germany UCITS ETF Share Class D – Income, which will be listed on the ADX, is an exchange-traded fund that aims to track and replicate, before fees and expenses, the performance of the S&P Germany BMI Liquid 35/20 Capped Index.
- b. The ETF is an income share class (Share Class D- Income), and dividends received by the Fund are intended to be distributed in June / December when available.

#### 2. What does 'UCITS' mean?

UCITS stands for 'undertakings for collective investment in transferable securities.'

It is a regulatory framework set up by the European Union (EU) to create a harmonized regime for managing and selling funds.

Key characteristics of UCITS are increased diversification, liquidity, transparency, and risk management.

### 1- ما هو "شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشريحة (د) – ذات العائد الموزع"؟

أ- صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشريحة (د) – ذات العائد الموزع، والذي سيتم إدراجه في سوق أبو ظبي للأوراق المالية هو صندوق متداول يقوم بمحاكاة وتتبع اداء مؤشر BMI Liquid 35/20 Capped Index S&P Germany قبل خصم أتعاب الإدارة والمصروفات الأخري.

ب- يعتزم الصندوق الاستثماري المتداول دفع توزيعات الأرباح النقدية في يونيو / ديسمبر من كل عام بناء على التوزيعات النقدية المحصلة من محفظة الشركات التي يستثمر فيها.

#### 2- ماذا تعنی یوستس؟

يوستس (UCÏTS) هي آختصار لتعهدات الإستثمار الجماعي في الأوراق المالية القابلة للتحويل

و هو إطار تنظيمي تم تطويره بواسطة الاتحاد الأوروبي لتوحيد قواعد توزيع وإدارة صناديق الاستثمار في جميع دول الاتحاد الأوروبي، مما يسمح بتسويق الصناديق عبر الدول الأعضاء بسهولة أكبر. و يعد الهدف من هذا الإطار التنظيمي هو توفير إطار عمل يحمي المستثمرين من خلال ضمان الشفافية وتوفير معلومات دقيقة حول الصناديق، كما يعزز من سيولة الاستثمارات وتنوعها ويساعد في إدارة المخاطر بشكل فعال.

### 3. Why invest in "Chimera S&P Germany UCITS ETF"?

Investing in the Chimera S&P Germany
UCITS ETF may appeal due to Germany's
stable legal environment, reliable
infrastructure, highly skilled workforce, and
world-class research and development.
Germany boasts the largest economy in
Europe and the third largest by nominal
GDP globally, supported by robust
industrial production, engineering, and
exports.

The German stock market has shown remarkable stability, driven by a strong manufacturing sector, innovative technology, and significant corporate governance reforms. Germany's leading position in industries such as automobiles, machinery, and

chemical goods presents an attractive opportunity to get exposure to those leading industries presents growth opportunities.

# 4. What are some of the constituents in the index that the "Chimera S&P Germany UCITS ETF" will replicate?

Index constituents include **Siemens**, one of the leading technology companies focused on industry, infrastructure, transport, and healthcare; **Allianz**, a major global insurance company; **Lufthansa**, the fourth-largest airline in the world by revenue; **Mercedes-Benz**, one of the most recognized luxury and commercial vehicle automotive brand in the world; and **Bayer**, one of the most well-known pharmaceutical companies in the world.

### 3- لماذا الإستثمار في صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول؟

يعد الاستثمار في صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول أمرا جذابًا نظرا للبيئة القانونية المستقرة في ألمانيا، والبنية التحتية الموثوقة، والقوى العاملة عالية المهارة، والبحث والتطوير على مستوى عالمي. تتمتع ألمانيا بأكبر اقتصاد في أوروبا وثالث أكبر اقتصاد من حيث الناتج المحلي الإجمالي عالمياً بدعم من الإنتاج الصناعي

القوي والهندسة والصادرات. أظهر سوق الأسهم الألماني أستقرا ًرا ملحوظاً، مدفّوعا بقطاع التصنيع القوي والتكنولوجيا

المبتكرة والإصلاحات الهامة في الحوكمة المؤسسية. كما أن الموقع الريادي لألمانيا في صناعات مثل السيارات والآلات والمنتجات الكيميائية يقدم فرصاً للنمه.

### 4- ما هي مكونات المؤشر الذي يتبعه صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول ؟

تشمل مكونات المؤشر شركة سيمنز، وهي واحدة من الشركات الرائدة في التكنولوجيا التي تركز على الصناعة والبنية التحتية والنقل والرعاية الصحية؛ و شركة أليانز، وهي شركة تأمين عالمية كبرى؛ شركة لوفتهانزا، وهي رابع أكبر شركة طيران في العالم من حيث الإيرادات؛ شركة مرسيدس بنز، وهي إحدى أكثر العلامات التجارية المعروفة في صناعة السيارات الفاخرة والتجارية في العالم. وشركة باير، وهي واحدة من أشهر شركات الأدوية في العالم.

### 5. What is the investment objective for "Chimera S&P Germany UCITS ETF – Share Class D – Income"?

The ETF will seek to provide investment returns, before fees and other costs, that closely correspond to the performance of the S&P Germany

BMI Liquid 35/20 Capped Index. The dividends received by the fund are intended to be distributed semi-annually when available.

### 6. What will the "Chimera S&P Germany UCITS ETF – Share Class D – Income" investment strategy be?

The Chimera S&P Germany UCITS ETF – Share Class D – Income will passively replicate the S&P

Germany BMI Liquid 35/20 Capped Index and hold the stocks in the same percentages as in the index.

This index includes the top 30 most liquid companies that are listed in Germany.

## 7. How much is the total expense ratio of "Chimera S&P Germany UCITS ETF"?

The ETF's total expense ratio is 1.00%. This fee includes management fees and other administrative and operating costs.

#### 8. What is the ETF's Net Asset Value?

The administrator will calculate the fund's Net Asset Value (NAV) daily. It is determined by subtracting all liabilities from the total market value of the assets, which is the price at which these assets can be bought or sold in the market. The NAV reflects daily market fluctuations and includes accrued income, expenses, and any dividend income accruing to the fund.

### 5- ما هو هدف الإستثمار لصندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشـريحة (د) – ذات العائد الموزع"؟

يوفر صندوق الاستثمار المتداول الى توفير عوائد استثمارية، قبل خصم أتعاب الادارة والمصروفات الاخرى

و التي تحاكي أداء مؤشر Germany BMI Liquid 35/20 Capped Index S&P. كما يقوم الصندوق بتوزيع الأرباح التي يتلقاها بشكل نصف سنوي عندما تكون متاحة.

### 6- ما هي استراتيجية الاستثمار لصندوق "شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشريحة (د) – ذات العائد الموزع " باختصار؟

صندوق "شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول –الشريحة (د) – ذات العائد الموزع هو صندوق استثمار متداول يسعى الى محاكاة اداء مؤشر S&P Germany BMI

Liquid 35/20 Capped Index، وسيحتفظ الصندوق بالأسهم بنفس النسب المئوية الموجودة في المؤشر حيث يتكون المؤشر من أكبر 30 شركة ألمانية وأكثرها سيولة

والمدرجة في الأسواق المالية الألمانية

### 7- ما هي نسبة إجمالي المصروفات لصندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول؟

تبلغ نسبة إجمالي المصروفات لصندوق الاستثمار المتداول 1.00% وتشمل هذه الرسوم الإدارية، إلى جانب التكاليف الإدارية والتشغيلية الأخرى.

### 8- ما هو صافي قيمة الأصول (NAV) لصندوق الاستثمار المتداول؟

سيتم تحديد صافي قيمة أصول الوحدات بواسطة مقدم الخدمات الإدارية. وتحتسب باستقطاع كافة الالتزامات المستحقة على الصندوق من إجمالي القيمة السوقية لأصول الصندوق، وهي السعر الذي يمكن به شراء أو بيع هذه الأصول في السوق. تعكس القيمة الصافية للأصول تقلبات السوق اليومية وتشمل الدخل المستحق والمصاريف وأي دخل من الأرباح المتراكمة للصندوق.

#### 9. What is the ETF iNAV?

The ETF's Indicative Net Asset Value (INAV) gives an updated or real-time measure of its net asset value and is calculated intraday during the ADX's trading session.

### 10. Why is there an iNAV?

Investors use the iNAV to know the ETF's intraday value as an indication while trading. Units may be traded (purchased or sold) on the Secondary Market by all investors in the ADX, normally via the market brokers.

### **11. Is the Fund Shariah compliant?** No.

### 12. What is the Initial Offering Period (IOP)?

The Initial Offering Period (IOP) is when initial ETF unit subscriptions will commence. This IOP will start on 16 September 2024 at 10:00 am (UAE

Time) and conclude on 20 September 2024 at 3:00 pm (UAE Time).

Please note that the difference between an IOP and an IPO is that the investor's allocation of ETF units will most likely match the number of shares stipulated in the subscription application.

### 13. What is the unit's price during the initial offering period?

The offering price is set at AED 3.71 (inclusive of issuance fees) and will reflect market movement after the IOP has ended. In addition, brokerage commissions may apply.

### 9- ما هو صافي قيمة الأصول الإسترشادي (iNAV)؟

صافي قيمة الأصول الإسترشادي للصندوق المتداول هو احتساب لحظي لصافي قيمة الأصول للصندوق المتداول ويتم احتسابه خلال جلسات التداول في سوق أبو ظبى للأوراق المالية.

### 10- ما الهدف من صافي قيمة الأصول الإسترشادي (iNAV)؟

يستخدم المستثمرون صافي قيمة الأصول الإسترشادي كمؤشر لقيمة صافي أصول الصندوق خلال جلسة التداول. ويمكن للمستثمرين شراء أو بيع وحدات الصندوق في سوق أبوظبي للأوراق المالية عن طريق الوسيط.

#### 11- هل الصندوق متوافق مع الشريعة الإسلامية؟ الإسلامية؟

### 12- ما هي فترة الط<mark>رح الأولية؟</mark>

فترة الطرح الأولية هي المدة التي يبدأ خلالها الإكتتاب الأولي لوحدات الصندوق المتداول. سيبدأ الاكتتاب بداية من 16 سبتمبر 2024 الساعة 10:00صباحاً بتوقيت دولة

الإمارات العربية المتحدة ويستمر حتى 20 سبتمبر 2024 الساعة 3:00 مساءاً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة.

يرجى ملاحظة أن الفرق بين الإكتتاب الأولى لوحدات الصندوق المتداول و الأسهم العادية هو أن تخصيص وحدات الصندوق المتداول من المرجح أن يطابق عدد الأسهم المنصوص عليه في طلب الاكتتاب.

#### 13- ما هو سعر الوحدة خلال فترة الطرح الأولية؟

سعر الوحدة عند العرض هو 3.71 درهم إماراتي (شامل تكاليف الإصدار) يمكن أن يترتب على السعر عمولات شركة الوساطة. وسوف يعكس حركة السوق بعد انتهاء فترة الطرح الأولية.

## **L**cnate

14. How many units and what percentage of total units will be offered?	14- كم عدد الوحدات ونسبة إجمالي الوحدات التي سيتم عرضها؟
The ETF is an open-ended fund. There is no set limit to the number of units that can be created.	الصندوق ذو طبيعة رأس مال مفتوح. ولا يوجد حد معين لعدد الوحدات التي يمكن إصدارها.
15. What is the expected listing date?	15- ما هو تاريخ الإدراج المتوقع للصندوق؟
The ETF is expected to be listed on ADX on 26 September 2024.	التاريخ المتوقع للإدراج هو 26 سبتمبر لسنة 2024
<b>16. How can I invest in the ETF?</b> During the IOP you can invest through an	16- كيف يمكنني الإستثمار في الصندوق المتداول؟
Authorized Participant (AP) or via the ADX website. After listing, you can buy or sell the ETF through an AP or your broker, who can buy/sell it in the secondary market just like they would any listed stock.	يمكنك الإستثمار خلال فترة الطرح الأولية من خلال إحدي المفوضون المعتمدين او موقع سوق ابو ظبي للأوراق المالية. بعد الإدراج ، يمكنك شراء أو بيع وحدات الصندوق من خلال إحدي المفوضون المعتمدين أو إحدي شركات السمسرة التي يمكنها شراء / بيع وحدات الصندوق في السوق الثانوي تما ًما مثل أي سهم مدرج.
17. What is an authorized participant (AP)	17- ما هو المفوض المعتمد و ما دوره؟
An authorized participant (AP) is a regulated broker entity that is registered with the fund and can subscribe directly to create or redeem ETF shares in the primary market.	هو شخص إعتباري حاصل علي موافقة السوق للتعامل بشكل مباشر علي وحدات الصندوق المتداول و مسجل لدي الصندوق الأساسي كمفوض معتمد و من ثم لديه القدرة علي الاكتتاب أو الاسترداد بشكل مباشر لوحدات في الصندوق في السوق الأولي
18. Who are the authorized participants (AP) registered with the fund?	18- من هم المفوضون المعتمدين مع الصندوق مباشرة؟
<ul> <li>International Securities LLC</li> <li>EFG Hermes UAE LLC</li> <li>Arqaam Securities LLC</li> <li>BHM Capital Financial Services PrJSC</li> </ul>	<ul> <li>الدولية للأوراق المالية ذ.م.م</li> <li>المجموعة المالية هيرميس الإمارات ش.ذ.م.م</li> <li>أرقام سيكيوريتيز ذ.م.م</li> <li>بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ</li> </ul>
19. Do I need to have an Investor Number (NIN) for trading?	19- هل أحتاج إلى رقم مستثمر (NIN) في حال الرغبة بالتداول؟
Yes, the ETF will be bought and sold like any other share listed on ADX.	نعم، حيث أن الشراء / البيع في وحدات الصندوق يتم بشكل مماثل لأي عملية شراء/ بيع للأسهم المدرجة في سوق أبو ظبي للأوراق المالية.

### 20. What is the maximum I can own in "Chimera S&P Germany UCITS ETF -Share Class D - Income"?

There is no maximum ownership limit on the ETF.

### 20- ما هو الحد الأقصى الذي يمكن امتلاكه في "صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشريحة (د) – ذات العائد

لا يوجد حد أقصى للملكية في صندوق

### 21. What is the minimum number of shares I can buy?

Investors can buy as little as one share, given the ETF trades like any other shares listed on the ADX.

### الاُسَـتثمار المتداوَّل. 21- ما هو الحد الأدنى لعدد الأسهم التي ىمكننى شراؤها؟

الحد الأدنى لعدد الأسهم التي يمكن للمستثمرين شراؤها هو سهم واحد. حيث أن الصندوق المتداول يتداول مثل الأسهم الأخرى المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق

### 22. What will the ETF do with the funds raised through the issuance?

The Chimera S&P Germany UCITS ETF -Share

Class D - Income will receive a basket of securities for the issuance of its units (physical in kind). The Units received by investors will reflect the stocks that make up the index the ETF tracks.

### 22- كيف سيتصرف الصندوق بالأموال المحصلة من خلال الإصدار؟

سوف يتلقى صندوق شيميرا ستاندرد اند بورز ألمانيا يوستس المتداول – الشريحة (د) – ذات العائد الموزع سلة الأسهم عند إصدار وحداته بشكل (عيني). ستعكس الوحدات التي يتلقاها المستثمرون الأسهم التي يتألف منها المؤشر الذي يتتبعه صندوق الاستثمار المتداول.

#### 23. Will the ETF issuer distribute dividends?

Yes, the Fund intends to pay dividends in June / December based on the dividends distributed by the companies the fund is invested in.

### 23- هل سيوزع الصندوق أرباح نقدية؟

نعم، الصندوق قد يدفع توزيعات نقدية في يونيو / دىسمىر من كل عام في حال توفرها.

### 24. Are there any associated risk factors?

Risk factors of the ETF are limited to factors detailed in the Prospectus (page 27).

#### 24- هل هناك أي عوامل مخاطرة مرتبطة بهذا المنتج؟

عوامل المخاطرة في صناديق الاستثمار المتداولة محدودة ويمكن الاطلاع عليها في نشرة الطرح (صفحة رقم 27).

### 25. What risks are involved in investing in the German equities market?

The German economy faces multiple challenges, primarily stemming from elevated inflation and weak global demand for manufactured goods. Furthermore, Germany also faces structural challenges, including an aging population, which could weigh on the economic outlook over the medium term.

#### 26. Does the Fund have a website?

Yes, the Fund information can be found at <a href="https://etfs.lunate.com/">https://etfs.lunate.com/</a>

### 25-ما هي المخاطر المتعلقة بالإستثمار في سوق الأسهم الألمانية؟

يواجه الاقتصاد الألماني تحديات متعددة، تنبع أساساً من التضخم المرتفع وضعف الطلب العالمي على السلع المصنعة. علاوة على ذلك، تواجه ألمانيا تحديات هيكلية، بما في ذلك شيخوخة السكان، مما قد يؤثر على التوقعات الاقتصادية على المدى المتوسط.

### 26- هل لدى صندوق الاستثمار المتداول موقع إلكتروني؟

نعم، يمكن العثور على معلومات الصندوق في <a href="https://etfs.lunate.com/ar/">https://etfs.lunate.com/ar/</a>